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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült Vanyarc Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 2016. február 16.-án 
megtartott, nyílt üléséről. 
 
Jelen vannak: Hrncsjár Mihályné polgármester 
 Cselovszki László alpolgármester 
 Kollár András képviselő 
  Tiszovszki István képviselő 
  Mlinkó Nándor képviselő 
  Táborszki András képviselő 

Szabó Sándor képviselő 
 

Hrncsjár Mihályné polgármester köszönti a képviselő-testületi tagokat, a jegyzőt, és Fehér 
Mihályt a HVB elnökét. 
 
Hrncsjár Mihályné: 
Képviselőtársunk sajnálatos halálesete miatt, most első számú kötelezettségünk, hogy új 
képviselőtársunk esküt tegyen a HVB elnöke, valamint a képviselő testület előtt, hogy 
mielőbb bekapcsolódhasson a munkába.  
 
Fehér Mihály HVB elnök:  
A választási eredményeket tartalmazó jegyzőkönyv alapján megállapítom, hogy a következő 
legtöbb szavazatot kapott képviselőjelölt a 2014.-évi önkormányzati választáson Duhonyi 
József.  
Duhonyi József megkeresésünkre írásban nyilatkozott arról, hogy nem kíván részt venni a 
képviselő testület munkájában, így a következő jelölt Szabó Sándor, aki vállalta, hogy betölti 
a megüresedett képviselői helyet. 
Ezúton is köszönjük, és tisztelettel üdvözöljük a képviselő testület ülésén. 
Most pedig kérem, álljon fel, és mondja utánam az eskü szövegét. 
 

Szabó Sándor az esküt letette, és erről okmányt írt alá. 
 

Fehér Miháy: 
Gratulálok, és munkájához sok sikert, és kitartást kívánok, egyben átadom a képviselői 
megbízólevelét. 
 
Hrncsjár Mihályné: 
A magam részéről is köszönetet mondok, és egyben gratulálok. Szertetettel üdvözöljük 
sorainkban, és rögtön meg is kezdjük a munkát. 
Fehér Mihály HVB elnök úrnak megköszönöm a részvételt, és megnyitom a képviselő testület 
ülését. A jelenléti ív alapján megállapítom, hogy a képviselő-testületi ülésen 7-fő jelen van, 
így a képviselő-testület határozatképes. 
 
Jegyzőkönyv-hitelesítőnek javaslom Mlinkó Nándor képviselőt, akit a Képviselő-testület 
egyhangúlag elfogadott. 
 
Ezek után a polgármester javaslatot tett az ülés napirendi pontjaira. 
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1.) Nógrád Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság 2015. évi tevékenységéről szóló 
beszámoló elfogadása. 
Előterjesztő: Hrncsjár Mihályné polgármester. 

 
2.) Vanyarc Község Önkormányzat 2016. évi költségvetés tervezetének 

megtárgyalása, és elfogadása. 
Előterjesztő: Hrncsjár Mihályné polgármester. 

 
 
3.) Egyebek  

 
 
A napirendeket a képviselő testület egyhangúan elfogadta. 
 
Hrncsjár Mihályné: 
Mielőtt megkezdenénk a napirendek tárgyalását, javaslom, hogy a szociális bizottság 
megüresedett bizottsági tagsági helyére válasszuk meg Szabó Sándor képviselőtársunkat. Ez 
nem igényel SZMSZ módosítást, a bizottság tagjainak száma nem változik. 
 
A képviselő testület 6 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett a következő határozatot 
hozta. 
 
   33/2016.( III.4.) számú képviselő-testületi határozata: 
        /Szociális Bizottság tagjának megválasztása./ 
 
 

1.) Vanyarc Községi Önkormányzat Képviselő- Testülete, jelen határozatával akként 
dönt, hogy Szabó Sándor képviselőt, a Szociális Bizottság tagjává választja. 
 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
Hrncsjár Mihályné: 
Köszönöm, és egyben sok sikert kívánok Szabó Sándor képviselőtársam Bizottsági 
munkájához is.  
Most pedig térjünk át a napirendek tárgyalására. 
 
 

1.) Nógrád Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság 2015. évi tevékenységéről szóló 
beszámoló elfogadása. 

 
 
Hrncsjár Mihályné: 
Az írásos előterjesztést, illetve a beszámolót, mindannyian megkapták. Az ülés meghívóját 
megküldtük a katasztrófavédőknek, de személyesen nem tudtak eljönni, így kérem, hogy a 
beszámolót fogadjuk el, ha nincs vélemény, vagy hozzászólás. 
 
 
A képviselő testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta. 
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   34/2016.( III.4.) számú képviselő-testületi határozata: 
    /Katasztrófavédelmi Igazgatóság 2015. évi tevékenységéről szóló beszámoló elfogadása./ 
 
 

Vanyarc Községi Önkormányzat Képviselő- Testülete, jelen határozatával akként dönt, 
hogy az írásos előterjesztésnek megfelelően, változatlan tartalommal elfogadja a Nógrád 
megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság 2015. évi tevékenységéről szóló beszámolót. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 

2.) Vanyarc Község Önkormányzat 2016. évi költségvetés tervezetének 
megtárgyalása, és elfogadása. 

 
Hrncsjár Mihályné: 
Az előterjesztést mindannyian megkapták, a költségvetés fő számait az előző ülésünkön már 
megbeszéltük, kérem hozzászólásaikat. 
 
Kollár András: 
A rendelettervezet pontos és részletes, javaslom, hogy fogadjuk el. 
 
 
Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő testülete megalkotta a 3/2016 (III.04) számú 

rendeletét Vanyarc Község Önkormányzat 2016. évi költségvetéséről. 
 

/ A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi. /  
 
Tiszovszki István:  
A költségvetési rendeletet akkor most elfogadtuk, de véleményem szerint a lakbéreket azért 
mégis csak meg kellene emelni. 
 
Hrncsjár Mihályné: 
Nagyon kevés szolgálati lakásunk van már, az emeléssel nem érnénk el jelentős bevétel 
növekedést.  
 
Kollár András: 
Hosszú évek óta nem emeltük a lakbért. 
 
Cselovszki László: 
Arról már többször beszéltünk, hogy a lakbérbevételekből valamiféle alapot kellene képezni, 
hiszen ezeknek a lakásoknak a fenntartására, karbantartására sokat kell költenünk. 
 
Hrncsjár Mihályné: 
Ez való igaz, hiszen a doktor úr lakására már eddig több százezer forintot fordítottunk. 
Kérem, aki egyetért azzal, hogy még ebben az évben emeljünk a lakbérek mértékén, az 
kézfeltartással jelezze. 
 
A képviselő testület 5 igen, 2 nem szavazattal a következő határozatot hozta. 
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35/2016.( III.4.) számú képviselő-testületi határozata: 
           /döntés lakbéremelésről/ 
 

1.) Vanyarc Községi Önkormányzat Képviselő-Testülete akként dönt, hogy 2016. április 
1-től a lakbéreken emelni kíván. 
 

Határidő: április 1. 
Felelős: polgármester 
 
Cselovszki László: 
A mértékre a következő javaslatot teszem. Jelenleg 117 Ft/ m² a fizetendő összeg, szerintem 
ezt 150 Ft/m²-re fel lehet emelni.  
 
A képviselő testület 4 igen, 3 nem szavazattal a következő határozatot hozta. 
  

36/2016.( III.4.) számú képviselő-testületi határozata: 
   /döntés lakbéremelésről/ 
 
 

1.) Vanyarc Községi Önkormányzat Képviselő- Testülete akként dönt, hogy 2016. április 
1-től a szolgálati lakásokért fizetendő lakbér összegét 150Ft/m²/hó-ban állapítja meg. 

 
Mlinkó Nándor:  
Ha a lakbéreket emeljük, akkor javaslom, hogy a helyiségek alkalmi bérbeadásának bérleti 
díját is emeljük meg legalább 10%-kal 
 
Cselovszki László: 
Támogatom. És javaslom, hogy a közterületi használati díjak mértékét is 10%-kal emeljük. 
 
A képviselő testület 6 igen, 1 nem szavazattal a következő határozatot hozta. 
 

37/2016.( III.4.) számú képviselő-testületi határozata: 
   /döntés bérleti díj emelésről/ 
 

1.) Vanyarc Községi Önkormányzat Képviselő- Testülete akként dönt, hogy 2016. április 
1-től 10%-kal emeli a helyiségek alkalmi bérbeadásának bérleti díját, valamint a 
közterület használati díjak jelenleg megállapított mértékét. 

 
Határidő: április 1. 
Felelős: polgármester 
 
Egyebek  
Hrncsjár Mihályné: 
A március 15.-i ünnepséget március 15. napján szeretnénk megtartani délelőtt 10 órai 
kezdettel. A Képviselő- Testület tagjait tisztelettel kérem, hogy amennyiben lehetséges, 
valamennyien vegyenek részt a megemlékezésen. 
A megújult könyvtárunkat, március 18-án szeretnénk ünnepélyesen átadni a 
nagyközönségnek. Úgy gondoltuk, hogy az iskolások, egy egészen rövid műsort adnak, majd 
a megyei könyvtár igazgatója, és az országgyűlési Képviselő Úr rövid átadó beszédét 
követően vágjuk át a szalagot. Ezt követően minden érdeklődőt, illetve megjelentet a 
Művelődési Ház nagytermében vendégül látjuk egy kis süteményre, szendvicsre, üdítőre. 
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Szeretnék újra visszatérni a Tájház melletti épület megvásárlására. Jó lenne, ha eldöntenénk, 
hogy akarjuk, vagy nem akarjuk megszerezni a tulajdonjogot.  
 
Tiszovszki István: 
Szerintem folytatni kell a tárgyalásokat, biztos, hogy lehet még alkudni az árból.  
 
Hrncsjár Mihályné:  
Önök előtt van egy árajánlat, amely annak a költségeit tartalmazza, hogy a Kultúrház 
biztonságos őrzéséhez szükséges összesen 6db kamera felszerelése mennyibe kerülne. Ennek 
a kivitelezésére feltétlenül szükséges lenne, úgyhogy szeretném, ha a Képviselő-Testület 
legalább 300.000 Ft-os keretet biztosítana a védelmi rendszer kiépítésére. 
 
A képviselő testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta. 
 

38/2016.( III.4.) számú képviselő-testületi határozata: 
   /döntés kamera rendszer kiépítéséről/ 
 

1.) Vanyarc Községi Önkormányzat Képviselő- Testülete jelen határozatával akként dönt, 
hogy a Kultúrház kamerarendszer kiépítésének költségeire 300.000 Ft-ot különít el, 
saját költségvetése terhére.  

2.) Vanyarc Községi Önkormányzat Képviselő- Testülete felhatalmazza a polgármestert, 
a kamerák felszerelésének megrendelésére. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Hrncsjár Mihályné: 
A Berceli önkormányzat által kezdeményezett Pályázatíró Nonprofit KFT. Létrehozásáról 
már beszéltünk. Akkor a testület nem tudott döntést hozni, de most már szorít a határidő így 
vagy igennel, vagy nemmel kell válaszolnunk, arra, hogy kívánunk-e ebben részt venni. 
 
Kollár András: 
Most sem látunk tisztábban, de nem gondolom, hogy hátrányunk származna abból, ha 
belépnénk ebbe a társulásba. Tudom, hogy 100.000 Ft-tal hozzá kell járulni, de annak 
érdekében, hogy a pályázatok projekt menedzselési feladatait zökkenőmentesen el tudjuk 
látni, ez a 100.000 Ft nem látszik túlzottnak. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, a következő határozatot hozta: 
 
   39/2016.( III.04.) számú képviselő-testületi határozata: 

        / Nonprofit Kft. létrehozása / 
 

1.) Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete támogatja egy önkormányzatok 
által alapítandó nonprofit korlátolt felelősségű társaság létrehozását, egyben 
kinyilvánítja azon szándékát, hogy Vanyarc Község Önkormányzata a társaságba 
alapító tagként belépjen. 

 
2.) Vanyarc Község Önkormányzat képviselő-testülete, felhatalmazza a polgármestert az 

előkészítéshez kapcsolódó további döntések meghozatalára és valamennyi szükséges 
nyilatkozatok megtételére, ide értve a társasági szerződés aláírását is. 
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Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester  
 
Tiszovszki István:  
Mielőtt bezárnánk az ülést, nekem javaslatom lenne, hogy a következő ülésre a szociális 
rendeletet mely pontokon kellene módosítanunk. Szeretném, ha a rendeletben 
megfogalmazásra kerülne, hogy az az ügyfél, aki kérelmében megtévesztő vagy félrevezető 
adatot szolgáltat, annak kérelme automatikusan elutasításra kerül, sőt további legalább 1 évig 
minden beadott szociális kérelme kerüljön elutasításra. Ez azért lenne fontos, mert a szociális 
bizottság munkája során, nagyon sok olyan kérelemmel találkozik, amelyben az ügyfelek 
hamis adatokat szolgáltatnak arról, hogy együtt élnek, vagy külön élnek, vagy melyik 
háztartásban élnek, így a jövedelmi viszonyaik a benyújtott jövedelmi igazolások alapján nem 
felelnek meg a valóságnak. 
Módosítani kellene még azon is, hogy egyértelmű legyen a rendelet szövegében, hogy abban 
az esetben, ha az ügyfél által igazolt jövedelmi viszonyok alapján vélelmezhető életviteltől 
lényegesen eltér a kérelmező tényleges életvitele, akkor a szociális támogatás iránt benyújtott 
kérelmét a bizottság elutasítja. Gondolok itt arra, ha valamely kérelmező a benyújtott 
jövedelemigazolásai alapján havi 60.000 Ft-ból él, és nekünk tudomásunk van róla, hogy 
mondjuk az előző héten vásárolt egy nagy értékű gépjárművet. 
 
Hrncsjár Mihályné: 
Támogatom a felvetést, felkérem a jegyzőt, hogy a következő ülésre a szociális rendelet 
módosításának tervezetét készítse elő. Amennyiben nincs több hozzászólás, úgy 
megköszönöm a részvételt, és az  ülést bezárom.  
 
 
 
 
 
 

k.m.f. 
 Hrncsjár Mihályné Várnai Ildikó 
 polgármester jegyző 

Jegyzőkönyv-hitelesítő: 
 
 

Mlinkó Nándor 
képviselő 


